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ANONYMIZOVANÝ Zápis z jednání kontrolního výboru č. 15 ze dne 26.4. 

2021 

Místo zasedání: penzion U Grmelů – on-line formou přes WhatsApp 

Přítomni dle prezenční listiny: Antonín Grmela, Pavel Schweidler,  Ondřej Ryšánek 

Přítomni on-line: Stanislav Musil, Roman Trávníček 

Hosté: Lukáš Peška 

Omluven:  -  

Jednání vedl Antonín Grmela. Kontrolní výbor byl usnášení schopný. 

 

Splněná ustanovení 

Usnesení č.  563/20 R 36    

Rada obce Pustiměř    u k l á d á   místostarostovi uzavřít smlouvu se společností 

E.ON o připojení hlavního jističe v hasičské zbrojnici na novou hodnotu. 

 Splněno. 

 

Parkování ve dvore budovy Pustiměř 75. 

Uzavřen dodatek smlouvy. 

 

Jak to vypadá s rekonstrukcí WC Adélky?  

Hotovo. 

 

751/21R53 – příspěvek na fasádu  Pustiměř 224. 

Uzavřena veřejnoprávní smlouva. 

758/21R53 - Výměna kotlů ve škole. 

Byly osloveny firmy. 

 

Proč se dělá anonymizace firem v zápisu? Na ně se GDPR nevztahuje. 

  Zastupitelé a členové KV mají přístup k úplnému zápisu, pro občany je určen 

zápis anonymizovaný. 

 

Ustanovení v realizaci 

 

Stav žádosti na SUS ohledně překrytí kostkové cesty asfaltem. K tomu by se mohlo 

přidat přizvednutí obrubníků kolem kříže na rozcestí.  

Žádost se připravuje k odeslání. Doporučujeme zahájit komunikaci se SUS 

JmK. 
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 Vlhkost v budově MŠ   

Monitoruje se. V jedné části vlhkost klesá. 

 

Dětské prvky na hřiště ve sportovním areálu a do dolní školky s dotací. Do 

sportovního areálu by měl být doplněn také malý lezecký balvan, dále šplhací 

sestava, posilovací stroje. Instalace prvků má být hotova do konce září.  

 Akce probíhá, bude se to s navázáním na dotační program. 

 

Kompostéry – čeká se na realizaci dotačního programu v roce 2021. 

Termín se mění. Je to plně v gesci Masky 

 

Jaký je stav s vypracováním plánu rozvoje obce? 

V řešení. 

Wifi sokolovna a požární zbrojnice. 

Čeká se na poslední komponent. 

Přístřešek u rybníka Marchanka. 

V řešení. 

Zvýšení počtu žáků v družině. 

Schváleno odborem školství jihomoravského kraje. 

 

765+766/21R53 – výměna pozemku se SUS JmK – blízko obchodu Na domečku. 

Jedná se o narovnání vlastnických vztahů s krajem, SUS a obcí. 

  

208/21Z16 – poveřuje starostu jednáním s RSD o prodeji čí směně pozemku . č. 

2053/76,  2053/49,  2054/2, 2053/52 a části pozemků p. č. 2053/32, 1615/3, 

1663/9,1663/15 – souvisí s 765+766/21R53 – stav? 

Jedná se o pozemky v blízkosti dálnice. Řeší se s právníkem. 

  

Usnesení č. 763/21 R 53Rada obce Pustiměř nedoporučuje zastupitelstvu obce 

schválení záměru prodeje části pozemku p. č. 1849/59. 

Usnesení č. 764/21 R 53Rada obce Pustiměř doporučuje zastupitelstvu obce 

schválení záměru prodeje pozemku p. č. 514/30 za minimální kupní cenu 350,-Kč/ 

Bude řešeno na zastupitelstvu. 
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Stavební dozor na bývalé MŠ. 

Doporučujeme, aby byla u zásadních stavebních kroků prováděna 

fotodokumentace na stavbě, která bude předána obci. 

  

48  Usnesení č. 692/21 R  

Co všechno obsahuje částka 243.739,76 Kč na opravu zvonice u Adélky se sochou? 

Jde totiž o velmi malou stavbu a poměrně velkou částku.  

Je to památková budova a je požádáno o dotaci. Jde o vnitřní i venkovní štuky, 

olověné plechy, okapnice, výmalba, vydláždění uvnitř, natření oken a dveří. 

Bylo vše konzultováno s panem Bařinkou z městského úřadu Vyškov a 

památkovým úřadem. 

Usnesení č. 752/21 R 53 

Má potřeba rekonstrukce kotelny v Adélce nějaký reálný základ? Je kotelna v 

havarijním nebo nevyhovujícím stavu? 

Kotelna je již dávno zastaralá. Zatím se vytváří projekt. 

 

Co je důvodem proč rada nedoporučuje uzavření smlouvy s církví o užívání 

hřbitova? 

Smlouva se nejeví jako výhodná pro obec a zavazující, přitom nepřináší zásadní 

změny oproti současnému stavu. 

 

existuje na tyto  -Zemní úpravy škvárového hřiště, které není ve vlastnictví obce 

úpravy konečná projektová dokumentace? Je k dispozici nějaká písemná smlouva s 

TJ Sokol, kterou to vlastník tyto úpravy odsouhlasil? Bylo na tyto úpravy vydáno 

třičné územní rozhodnutí/stavební povolení?pa  

Konečná projektová dokumentace zatím není. Průběžně se řeší. Z jednání s TJ 

Sokol je zápis se souhlasem probíhajících prací. 

 

Kdy začne obec řešit parkování kamionů a jiných vozidel na krajnici v protisměru  

u DREPOSu např. úpravou dopravního značení? Všechny ostatní subjekty v této 

lokalitě mají parkování vyřešeno na vlastních pozemcích a netuším, proč má jeden  

z nich mít výjimku a ničit krajnice.  

Je to v řešení odboru dopravy města Vyškova. 
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ad 3)   Nesplněná ustanovení 

 
 
ad 4)   Různé – projednali jsme stav následujících bodů: 

 

Příští schůzky kontrolního výboru proběhnou vždy v pondělí v týdnu před ZO  

v 17h na OÚ.  

Schůze začala a skončila: 18.00 a 20:00. 

Zápis: Antonín Grmela 

 

Přečetl a s obsahem souhlasí:   …………………………………………………… 

           předseda /člen výboru pověřený řízením/  

 

 

Upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů  

podle Nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 27. 4. 2016 o ochraně fyzických  

osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a volném pohybu těchto údajů a o zrušení  

směrnice 95/46/ES (nařízení GDPR). 

 


